
Zápis z jednání komise životního prostředí 
konané dne 21. 12. 2022 v zasedací místnosti radnice v Mnichově Hradišti, od 16:15 do 18:30 

hodin. 

 

Upozornění: 
Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy komise, členy 
obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání by neměly být zveřejněny před 
konečným usnesením příslušného obecního orgánu. 

 

Přítomni: Jaroslava Bičíková, Pavel Břicháček, Jakub Holas, Jan Mareš, Martina Štrojsová, Luboš Dvořáček, 
Alena Ševců, Jana Šťastná, Jana Podzimková, Terezie Nohýnková, Václav Luka 

Omluveni: Pavel Svatuška 
Nedostavili se: - 

 

 

 PROGRAM: 

• Kácení dřevin zima 2022/2023 

• Návrh na revitalizaci mokřadu - p. Štěpán 

• LHP - území Horka 

• Návrh na jmenování nového člena – p. Štěpán 

• Akční / Strategický plán města 

• Diskuze 

 

1) Kácení dřevin zima 2022/2023: 

Komise se seznámila s žádostí fy PRODOMIA o pokácení smrku pichlavého u čp. 913-914 v ulici Studentská. Dle 

dendrologického posudku je strom dlouhodobě perspektivní a jeho zdravotní stav je výborný až dobrý. 

Usnesení: Komise doporučuje radě města neschválit pokácení smrku u domu čp. 913-914. Navrhuje provést pouze 

prořez větví s následným sledováním stavu dřeviny a také předláždění chodníku. 

Smrk ztepilý u bytového domu čp. 933-934 v ul. Studentská, který byl minule odsouhlasen ke kácení i když bez žádosti 

(došlo k záměně stromů) bude z důvodu jeho špatného zdravotního stavu pokácen. Dle dendrologického posudku je 

strom krátkodobě perspektivní a jeho zdravotní stav je výrazně zhoršený. 

2) Návrh na revitalizaci mokřadu p.č. 187 v k.ú. Sychrov nad Jizerou: 

Komise se seznámila s návrhem k revitalizaci mokřadu od občana p. Štěpána.   

Usnesení: Komise bere na vědomí návrh na obnovu tůně a doporučuje radě města realizaci projektu ve spolupráci s 

panem Štěpánem s financováním z vhodných dotačních zdrojů. 

3) LHP – území Horka: 

Komise diskutovala o tématu lesního hospodaření na území Horka a jeho koncepci.  

Usnesení: Komise navrhuje na daném území obchůzku s novým lesním hospodářem s diskuzí a vytyčením kritérií pro 

lesní hospodářství v souladu s novým LHP. Pro zájemce (nejen) z řad komise bude zorganizována exkurze do Kryštofova 

údolí (vyřídí p. Václav Luka). 

4) Jmenování nového člena komise: 

Komise byla seznámena s návrhem na jmenování nového člena Jana Štěpána 

Usnesení: Komise doporučuje jmenovat pana Štěpána členem komise.  



5) Akční/strategický plán města: 

Jan Mareš seznámil komisi s body v akčním a strategickém plánu města a jeho prioritami.  

Usnesení: Jednotliví členové doplní své podněty a připomínky, případně navrhnou nové projekty. 

 

6) Diskuze: 

Pan Luboš Dvořáček v rámci diskuze seznámil členy komise s novou výsadbou a realizací ovocné aleje mezi obcemi 

Hoškovice – Dneboh.  

Pan Václav Luka navrhuje iniciovat diskuzi a spolupráci na obnově ovocné aleje mezi obcemi Hoškovice – Březina nad 

Jizerou. 

 

 

Zapsal: Jakub Holas 

Kontrola: Alena Ševců ve spolupráci s členy komise 

 

 

 


